
 1
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ZAPISNIK 

S   31. SJEDNICE VMO KOZALA 
 
 

31. sjednica Kozale održana je 30. siječnja 2013. (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO 
Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Loris Rak, predsjednik VMO  
- Renata Tomić, zamjenica predsjednika VMO 
- Grga Rukavina, član VMO i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO   
- Sanjin Matijević,  član VMO 
 
Ostali nazočni 
- Boris Hrabrić, gospodin koji je doselio iz Zagreba, rado bi sudjelovao u radu mjesnog odbora. 
 
Nije nazočan:  
- Pavao Komadina, član VMO Kozala 
 
Usvajanje zapisnika sa  30.  sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika  VMO i predložila slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvješće o radu VMO Kozala za razdoblje od 1.siječnja  do 31. prosinca 2012. 
2. Zahtjevi grañana 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

  
AD 1 
 
Nakon pozdravnih riječi i iskazane  dobrodošlice, Predsjednik Vijeća zahvalio se Borisu Hrabriću na 
iskazanom interesu za sudjelovanje u radu VMO.  
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća Loris Rak dao na raspravu prijedlog Izvješće o radu VMO Kozala za razdoblje 
od 1. siječnja do 31.prosinca 2012. Nakon kraće rasprave jednoglasno je usvojen slijedeći 
 
 Zaključak: 

Usvaja se Izvješće o radu VMO Kozala za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 
2012. 
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AD  3 
Predsjednik VMO  Loris Rak  je nazočnim vijećnicima dao na raspravu prispjeli zahtjev Gorana 
Markića iz Lorenzova prolaza kojim traži da se ispred garaža u Lorenzovom prolazi postavi 
odgovarajuća signalizacija, a kako bi se onemogućilo parkiranje ispred garaža.  
 
 
Zaključak: 
od stručnih službi Rijeka prometa  zatražiti stručno mišljenje glede postavljanja  
signalizacije tj. oznaka za zabranu parkiranja ispred garaže.  
Pismenim putem pozvati predstavnike Policijskog doma na slijedeću SVMO a u svezi 
nepropisnog parkiranja u Parku Vladimira Nazora. 
 
 
 
AD  3/1 
Predsjednik VMO  Loris Rak  je nazočnim vijećnicima dao na raspravu prispjeli zahtjev stanara 
Ante Kovačića k.br.1  kojim traži da se ispred zgrade postave stupići , a kako bi se onemogućilo 
parkiranje ispred zgrade na nogostupu.  
 
Zaključak: 
od stručnih službi Grada Rijeka zatražiti stručno mišljenje, a vezano za postavljanje stupića 
ili gljiva ispred zgrade. 
 
 
AD  4 
Predsjednik VMO  Loris Rak  je nazočnim vijećnicima dao na raspravu prispjeli zahtjev Zdenke 
Briški  iz Trinajstićeve 16  kojim traži da se iza k.br.18 u Trinajstioćevoj ulici postave stupići na 
završetku nogostupa u Ulici Trinajstićeva 18, a kako bi se onemogućilo parkiranje na nogostupu.  
 
Zaključak: 
od stručnih službi Grada Rijeka zatražiti stručno mišljenje  a vezano za postavljanje stupića.  
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednik  VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Loris Rak 

 


